

## **Advantage Account offers 2.15%\* interest, plus no-fee banking\*\***

A little can do a lot when your clients are trying to get the most from every hard-earned dollar. Instead of expecting them to juggle a chequing and a savings account, Manulife Bank offers a personal account designed to help your clients enjoy the best of both:

### **1. Daily interest\***

**2.15% interest  
on every new dollar every day  
for 4 months**

### **2. No-fee banking\*\***

**No monthly account fee and  
everyday banking is FREE  
with a balance of just \$1,000**

1. When they open a new Advantage Account by October 31, your clients earn a high introductory interest rate for the first 4 months. Here are the details.

<b>Promotional interest rate</b>	2.15%  (The current posted rate of 0.15% + the additional promotional rate of 2.00%)
<b>Promotional interest period</b>	120 days (4 months) from account opening
<b>Application deadline</b>	October 31, 2020
<b>Eligible accounts</b>	Personal, non-registered, \$CDN Advantage Accounts (individual or joint).  <b>New accounts only</b>
<b>Maximum new balance</b>	\$250,000

<b>Eligible deposits</b>	Deposits must be new to Manulife Bank.
<b>How to apply</b>	Manulife Bank offers <a href="#">three ways to apply</a> , including an <a href="#">online application for clients</a> .
<b>More information</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <a href="#">Full Terms &amp; Conditions</a></li> <li>• <a href="#">Answers to commonly asked questions</a></li> </ul>

2. Unlimited no-fee everyday banking is always available to clients who keep a balance of just \$1,000.

New to the Advantage Account? Discover many other benefits it offers your clients on our [Advisor Portal](#), including:

- Daily interest on every dollar deposited, even after this promotion ends, with no minimum balance required
- Full liquidity, and easy access to money through ABMs, online and mobile banking
- Manulife Bank of Canada is a member of CDIC

We encourage you to introduce the Advantage Account and rate offer to your clients using these campaign-themed marketing tools:

- [Email header 1](#)
- [Email header 2](#)
- [Poster AB0863E - large 24x36](#)
- [Poster AB0862E - small 8.5x11](#)
- [Postcard AB0864E](#)
- [Digital lobby image](#)
- [Social media & copy](#)
- [Ad mat](#)
- [Web banner](#)
- [Email template](#)

\* The 2.15% promotional rate is for a new personal, non-registered, Canadian-dollar Advantage Account. The promotional interest rate is made up of the regular posted annual variable interest rate of 0.15% and the variable annual promotional rate of 2.00%. Interest is calculated daily and paid monthly on net new deposits for the first 120 days (4 months) after account opening to a maximum of \$250,000. Any change to the regular interest rate will result in a corresponding change to the promotional interest rate. The offer is limited to one account per client and cannot be combined with other offers. The offer

and rates are as of September 21, 2020 and subject to change without notice. See [full terms and conditions](#) and visit [manulifebank.ca/rates](http://manulifebank.ca/rates) for current rates.

\*\* Free Banking with minimum balance: Everyday banking fees for ABM cash withdrawals, *Interac*® direct payments (debit), *Interac* e-Transfer and bill payments are waived when the account balance is \$1,000 or more. All other everyday withdrawal and deposit transactions are free at any balance. Other convenience fees may apply to withdrawals made at ABMs that are not part of THE EXCHANGE® Network. Visit [manulifebank.ca](http://manulifebank.ca) for additional details.

® *Interac* is a registered trade-mark of Interac Corp. Used under license.

THE EXCHANGE® is a registered trademark owned by Fiserv Inc., licensed for use in Canada by FICANEX Services Limited Partnership. Manulife Bank of Canada is an authorized user of the mark.

\*\*\*\*\*

## **Le compte Avantage offre un taux d'intérêt de 2,15 %\* et des opérations bancaires sans frais\*\***

Un petit gain va loin lorsque vos clients essaient de tirer le maximum de chaque dollar durement gagné. Au lieu de s'attendre à ce qu'ils gèrent un compte-chèques et un compte d'épargne, la Banque Manuvie offre un compte personnel conçu pour aider vos clients à profiter des avantages des deux :

### **3. Intérêt quotidien\***

**Taux d'intérêt de 2,15 %  
sur chaque dollar versé dans votre  
compte chaque jour  
pendant 4 mois**

### **4. Opérations bancaires sans frais\*\***

**Aucuns frais de compte mensuels et  
opérations bancaires courantes  
SANS FRAIS  
si le solde est d'au moins 1 000 \$**

3. En ouvrant un compte Avantage d'ici le 31 octobre, vos clients obtiennent un taux d'intérêt de lancement élevé pendant les quatre premiers mois. En voici les détails.

<b>Taux d'intérêt promotionnel</b>	2,15 %  (Taux courant affiché de 0,15 % + le taux promotionnel additionnel de 2,00 %)
<b>Période pendant laquelle le taux d'intérêt promotionnel s'applique</b>	120 jours (4 mois) à partir de la date d'ouverture du compte
<b>Date limite de demande</b>	31 octobre 2020
<b>Comptes admissibles</b>	Comptes Avantage personnels non enregistrés, en \$ CA (individuels ou conjoints)  <b>Nouveaux comptes seulement</b>
<b>Nouveau solde maximum</b>	250 000 \$
<b>Dépôts admissibles</b>	Nouveaux dépôts à la Banque Manuvie
<b>Comment présenter une demande</b>	La Banque Manuvie offre <a href="#">trois façons de présenter une demande</a> ; <a href="#">la demande en ligne par les clients</a> en est une.
<b>Complément d'information</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <a href="#">Conditions générales</a></li> <li>• <a href="#">Foire aux questions</a></li> </ul>

4. Les opérations bancaires courantes illimitées sont toujours offertes sans frais aux clients qui conservent un solde d'au moins 1 000 \$.

Vous ne connaissez pas encore le compte Avantage? Découvrez les nombreux autres avantages qu'il offre à vos clients sur notre [Portail des conseillers](#), notamment :

- Intérêts quotidiens sur chaque dollar déposé, même après la fin de cette promotion, sans exigence de solde minimum
- Liquidité totale et accès facile à l'argent grâce aux GAB et aux services bancaires en ligne et mobiles
- La Banque Manuvie du Canada est membre de la SADC.

Nous vous invitons à présenter le compte Avantage et l'offre de taux promotionnel à vos clients à l'aide de ces outils de marketing liés à la campagne :

- [En-tête de courriel 1](#)
- [En-tête de courriel 2](#)
- [Grande affiche AB0863F - 24x36](#)
- [Petite affiche AB0862F - 8.5x11](#)
- [Carte postale AB0864F](#)
- [Image pour le hall d'entrée](#)
- [Images et texte à publier dans les réseaux sociaux](#)
- [Modèle d'annonce publicitaire](#)
- [Publicitaires pour le site web](#)
- [Modèle de courriel](#)

\* Le taux promotionnel de 2,15 % s'applique à un nouveau compte Avantage personnel non enregistré, en dollars canadiens. Le taux d'intérêt promotionnel est composé du taux d'intérêt annuel variable affiché de 0,15 % (le taux ordinaire) et du taux annuel variable promotionnel de 2,00 %. Les intérêts sont calculés quotidiennement et versés mensuellement sur les nouveaux dépôts nets pendant les 120 premiers jours (4 mois) après l'ouverture du compte, sous réserve d'un maximum de 250 000 \$. Toute fluctuation du taux d'intérêt ordinaire se traduit par la même fluctuation du taux d'intérêt promotionnel. L'offre est limitée à un seul compte par client et ne peut être combinée à d'autres offres. L'offre et les taux sont ceux en vigueur le 21 septembre 2020 et peuvent changer sans préavis. Consultez [les conditions générales](#) et visitez le site [banquemanuvie.ca/taux](http://banquemanuvie.ca/taux) pour obtenir les taux courants.

\*\* Opérations bancaires sans frais avec un solde minimum : les opérations bancaires courantes telles que les retraits aux GAB, les paiements directs *Interac*<sup>MD</sup> (débit), les virements *Interac*<sup>MD</sup> et les paiements de facture sont exemptées de frais lorsque le solde du compte est d'au moins 1 000 \$. Toutes les autres opérations courantes de retrait ou de dépôt sont sans frais, quel que soit le solde du compte. D'autres frais de commodité pourraient s'appliquer aux retraits effectués aux GAB qui ne font pas partie du réseau THE EXCHANGE<sup>MD</sup>. Pour obtenir des précisions, visitez le site [banquemanuvie.ca](http://banquemanuvie.ca).

*Interac*<sup>MD</sup> est une marque déposée d'Interac Corp. utilisée sous licence.

THE EXCHANGE<sup>MD</sup> est une marque de commerce déposée appartenant à Fiserv Inc., homologuée pour utilisation au Canada par FICANEX Services Limited Partnership. La Banque Manuvie du Canada est un usager autorisé de la marque de commerce.

